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رویش ملت

1399/10/11
بازنشستگان نگران تامین منابع مالی همسان سازي حقوق نباشند

 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه ، پس از اجراي طرح همسان سازي ، حقوق بازنشستگان 80 درصد افزایش داشت ، گفت : تاخیر

چند روزه پرداخت حقوق در دو ماه گذشته ناشی از مشکلات موجود در روند تامین منابع بود و بازنشستگان در خصوص تامین منابع حقوق نگرانی نداشته

باشند .

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه ، پس از اجراي طرح همسان سازي ، حقوق بازنشستگان 80 درصد افزایش داشت ، گفت :

تاخیر چند روزه پرداخت حقوق در دو ماه گذشته ناشی از مشکلات موجود در روند تامین منابع بود و بازنشستگان در خصوص تامین منابع حقوق

نگرانی نداشته باشند به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از صندوق بازنشستگی کشوري ، اکبر افتخاري در نشست مجازي روساي کانون هاي بازنشستگی

سراسر کشور افزود : تامین منابع پرداخت حقوق حدود یک و نیم میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی

است که البته ، با حمایت دولت ادامه خواهد یافت وي با بیان اینکه بار بزرگی بر دوش صندوق بازنشستگی کشوري قرار گرفته ، ادامه داد : شرایط

اقتصادي کنونی کشور ، تداوم تحریم ها و شیوع بیماري کرونا از اواخر سال گذشته ، تامین منابع مالی را بسیار دشوار کرده است 

افتخاري با قدردانی از حمایت هاي ویژه وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی ، در یک سال گذشته براي تحقق و اجراي طرح همسان سازي تصریح کرد

: صندوق بازنشستگی کشوري بدون یک حمایت جدي بالادستی در سطح دولت نمی توانست این کار را اجرایی کند اما با پیگیري جدي وزیر رفاه ،

کار پیش رفت و بخش هاي مختلف دولت با این طرح بزرگ که هزینه مالی سنگینی هم با خود داشت ، همراه شدند . 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه مدیریت صندوق همواره سعی داشته حقوق بازنشستگان را در بیست و پنجمین روز ماه پرداخت

کند ، گفت : متاسفانه حقوق آبان  ماه در روز سی ام و حقوق آذر ماه در روزهاي سی ام آذر و اول آبان پرداخت شد که دلیل آن ، به همین دشواري

شرایط تکمیل منابع براي پرداخت ها برمی گشت . وي با بیان اینکه برخی بازنشستگان به دلیل تاخیر در پرداخت ها نگران شده اند که طرح

همسان سازي متوقف شود ، این موضوع را رد کرد و به بازنشستگان اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند مدیرعامل صندوق بازنشستگی

کشوري تصریح کرد : اگر منابع پرداخت حقوق ، بیست  وپنجم هر ماه تامین شود؛ همان روز پرداخت خواهیم کرد و به  هیچ وجه ، نیت توقف پول در

بانک و یا تاخیر در پرداخت ها را نداریم 

تاخیر پرداخت به بیمه تکمیلی ناشی از کمبود منابع است افتخاري در ادامه به انتقادات متعدد بازنشستگان از وضعیت بیمه تکمیلی و پرداخت نشدن

بدهی هاي صندوق بازنشستگی کشوري اشاره کرد و گفت : تا شهریور ماه ، چندان تاخیري در این زمینه نداشتیم اما قبول دارم که در سه ماه گذشته

و به دلیل کمبود منابع مالی و اجراي طرح همسان سازي در پرداخت به بیمه گذار تاخیر داشته ایم . وي با تاکید بر اینکه با رفع مشکلات کمبود منابع

، پرداخت هاي خود به بیمه تکمیلی را به روز خواهیم کرد ، افزود : روند بهبود پوشش هاي بیمه تکمیلی هم ادامه خواهد داشت مدیرعامل صندوق

بازنشستگی کشوري با اشاره به امضاي توافقنامه بیمه دندانپزشکی با شرکت بیمه ملت گفت : در نظر داریم با تعریف فرمول هایی به سمتی برویم

که با خرید عمده خدمات دندانپزشکی ، هزینه هاي آن را تا 40 درصد کاهش دهیم 

وي با بیان اینکه بخشی از نقدها و ایرادها به کیفیت خدمات بیمه تکمیلی صندوق و شرکت بیمه گذار را قبول دارم ، درعین حال ، تغییر شرکت

بیمه گذار را با توجه به رقم حق پرداختی بیمه براي هر بازنشسته را داراي ریسک بالایی دانست و گفت : به عنوان کسی که سابقه مدیریت در صنعت

بیمه دارم و از شرکت بیمه ایران به صندوق بازنشستگی کشوري آمدم؛ معتقدم مدل کنونی (صندوقی) به نفع بازنشستگان است و دست مدیریت

صندوق را براي افزایش پوشش هاي بیمه اي بیشتر باز می گذارد .
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افتخاري در این زمینه به مواردي چون تامین پوشش بیمه اي براي واکسن آنفلوانزا و عینک اشاره کرد و یادآور شد : در مدل هاي معمول ،

شرکت هاي بیمه به این سادگی افزایش پوشش را در وسط دوران قرارداد نمی پذیرند 

محصولات و سود شرکت هاي صندوق ، براي بازنشستگان است مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري به اجراي بسته هاي مختلف «طرح یاري»

با هدف افزایش قدرت خرید بازنشستکان اشاره کرد و گفت : در چارچوب این طرح ، همه شرکت هاي وابسته به صندوق که داراي محصول یا

لبنیات پگاه ، هتل هاي ایرانگردي و جهانگردي و بیمه ملت) ، خدماتی هستند که به مصرف کننده نهایی ارائه می شود (مانند : کفش ملی ، 

محصولات و خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان عرضه می کنند . وي تصریح کرد : با ادامه روند موجود در فعالیت هاي اقتصادي

صندوق ، هیچ شرکتی در مجموعه ما نخواهد بود که خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان ندهد و یا سودآوري آن در سبد منابع

پرداختی به بازنشستگان قرار نگیرد افتخاري با بیان اینکه «سودآوري 10 هزار میلیارد تومانی شرکت هاي وابسته به صندوق در سال جاري ،

مستقیما در بودجه افزایش حقوق بازنشستگان در سال آینده قرار خواهد گرفت» ، گفت : امسال هم ، بخشی از منابع اجراي همسان سازي و یا

گسترش پوشش هاي بیمه تکمیلی از محل همین درآمدها تامین شده است 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با تاکید بر اینکه «یک ریال از منابع صندوق و یا سود شرکت ها را در طرح یاري هزینه نکرده ایم» ، توضیح

داد : در بسته هاي طرح یاري ، شرکت هایی مانند فروشگاه رفاه یا گروه انتخاب از اعتبارات خود هزینه می کنند و حمایت بانک عامل هم ، ارتباطی

به اعتبارات صندوق در بانک صادرات ندارد . افتخاري تاکید کرد : منابع مالی صندوق یا بانک عامل که به پرداخت حقوق بازنشستگان اختصاص

دارد ، در طرح یاري هزینه نشده است و اگر بازنشستگان از خدمات و محصولات ارائه شده در این بسته ها ناراضی هستند؛ اجباري در استفاده از آنها

ندارند باید از مدل سنتی گواهی کسر از حقوق بیرون می آمدیم مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به انتقاد برخی از بازنشستگان درباره

الکترونیکی شدن خدمات صدور گواهی کسر از حقوق و انتقال آن از ادارات به صندوق پاسخ داد به گفته افتخاري ، ذي حسابی هاي دستگاه هاي

اجرایی بارها به صندوق بازنشستگی نامه زده بودند و خواستار تعیین تکلیف و الکترونیکی شدن روند صدور گواهی کسر از حقوق شده بودند و در این

زمینه ، از صندوق تعهداتی گرفته بودند مساله بعدي این بود که بازنشستگان ساکن در شهرهاي خارج از مراکز استان براي اخذ گواهی باید به تهران

مراجعه می کردند؛ به طوري که ماهانه بالغ بر 3000 نفر از شهرهاي مختلف به ستاد مرکزي صندوق می آمدند وي با بیان اینکه پس از الکترونیکی

شدن ، بیش از 40 هزار گواهی کسر از حقوق طی دو ماه صادر کرده ایم ، افزود : ادامه روند سنتی نه مورد پذیرش ذي حسابی ها بود و نه مراجعه به

مرکز براي بازنشستگان مخصوصا در شرایط شیوع کرونا ، امکان داشت مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري درباره برنامه هاي جدید صندوق

براي حمایت از فعالیت هاي فرهنگی و هنري بازنشستگان ، اشتغالزایی براي فرزندان بازنشستگان در فروشگاه هاي زنجیره اي ، ارتقاي کارت دریافت

حقوق به کارت هویتی و خدماتی و اصلاح ایرادات اجرایی طرح همسان سازي توضیحاتی ارائه کرد
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افت قیمت 57 درصد بازار در آخرین روز معاملات هفته/تابلوي قرمز بورس در روز رونق
فرابورس

اقتصاد نیوز : بورس هفته را با سقوط به کانال پایین تر به پایان برد

اقتصاد نیوز : بورس هفته را با سقوط به کانال پایین تر به پایان برد در معاملات روز چهارشنبه شاخص کل بیش از 13 هزار واحد نزول کرد و به

محدوده 1 3 میلیون واحدي رسید به گزارش اقتصادنیوز ، روز چهارشنبه شاخص کل بورس به کانال 1 3 میلیون واحدي سقوط کرد و شاخص هم

وزن نیز هزار و 719 واحد ریزش کرد پیش گشایش بازار در پیش گشایش معاملات امروز بورس ، 119 نماد بازار صف خرید و 84 نماد صف فروش

) و توزیع داروپخش (دتوزیع) تعلق داشت و غگیلا داشتند بیشترین صف خرید به شرکت هاي صنایع چوب خزر کاسپین (چخزر) ، پگاه گیلان (

شرکت باما (کاما) ، پتروشیمی ارومیه (شاروم) و لیزینگ پارسیان (ولپارس) بیشترین صف فروش را داشتند سقوط به کانال پایین تر از ابتداي

معاملات بورس امروز ، شاخص کل روندي نزولی پیدا کرد و در نیم ساعت ابتدایی 6 هزار واحد پایین آمد پس از آن در 2 ساعت بعدي معاملات

شاخص اندکی رشد کرد اما دوباره حرکت آن نزولی شد در پایان معاملات ، شاخص کل 13 هزار و 857 واحد پایین تر از رقم روز سه شنبه ایستاد و

به رقم یک میلیون و 398 هزار واحد رسید که این رقم پایین ترین سطح در 25 روز کاري گذشته از 8 آذرماه تاکنون است شاخص کل هم وزن نیز

امروز روندي نزولی را طی کرد و هزار و 719 واحد افت کرد و در رقم 463 هزار و 715 واحد ایستاد همچنین شاخص کل فرابورس با کاهش 243

واحدي به رقم 19 هزار و 733 واحد رسید افت قیمت 57 درصد بازار در پایان معاملات روز چهارشنبه ، 180 نماد رشد قیمت داشتند که 126 نماد

بورسی و 54 نماد فرابورسی بودند همچنین 279 نماد کاهش قیمت داشتند که 196 نماد بورسی و 83 نماد فرابورسی بودند به عبارت دیگر ، 37

درصد بازار رشد قیمت داشتند و 57 درصد بازار افت قیمت داشتند سقوط ارزش بزرگان در معاملات امروز شستا ، فملی و تاپیکو نمادهاي قرمزرنگ

تاثیرگذار بر شاخص بودند که بیشترین تاثیر منفی را بر شاخص داشتند از 10 شرکت بورس که بیشترین ارزش بازار را دارند تنها 3 شرکت رشد

قیمت داشتند و باقی بزرگان با افت قیمت مواجه شدند رشد ارزش معاملات کل امروز ارزش معاملات کل بازار سهام به رقم 27 هزار و 865 میلیارد

تومان بالغ شد که نسبت به روز گذشته 37 درصد افزایش یافته است نکته قابل توجه این است که حدود 15 هزار میلیارد تومان از کل ارزش

معاملات به فرابورس اختصاص داشت اما ارزش معاملات خرد 7 5 درصد کاهش یافت و به رقم 16 هزار و 303 میلیارد تومان رسید خروج پول

هاي حقیقی امروز براي پنجمین روز پیاپی شاهد خروج پول حقیقی از بورس بودیم تا بورس در تمام روزهاي هفته اخیر با خروج پول حقیقی همراه

باشد در روز چهارشنبه هزار و 63 میلیارد تومان پول حقیقی از بورس خارج شد بیشترین خروج پول حقیقی را سهام شستا داشت که ارزش تغییر

مالکیت حقیقی به حقوقی آن 84 میلیارد تومان بود پس از شستا ، شرکت سرمایه گذاري میراث فرهنگی (سمگا) و پالایش نفت بندعباس (شبندر)

بیشترین خروج پول حقیقی را داشتند امروز در سمت تقاضا ، 84 درصد خریدها توسط معامله گران حقیقی و 16 درصد توسط معامله گران حقوقی

انجام شد در سمت عرضه ، 91 درصد فروش ها توسط معامله گران حقیقی و 9 درصد توسط
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حقوقی ها انجام شد افت عرضه بازار در پایان معاملات امروز ، ارزش صف هاي فروش 50 درصد کاهش یافت و به رقم 547 میلیارد تومان رسید

همچنین ارزش صف هاي خرید 939 میلیارد تومان شد که نسبت به روز سه شنبه افت 23 درصدي را نشان می دهد عرضه و تقاضاي بورس در

پایان معاملات امروز شرکت صنایع چوب خزر کاسپین (وکبهمن) با صف خرید 170 میلیارد تومان در صدر جدول تقاضاي بازار قرار گرفت پس از

) بیشترین صف خرید را داشتند بیشترین صف فروش نیز براي سومین روز متوالی به غگیلا چخزر ، شرکت دارویی برکت (برکت) و پگاه گیلان (

نماد بوعلی (شرکت پتروشیمی بوعلی سینا) تعلق داشت که در پایان معاملات صف فروش 37 میلیارد تومانی داشت پس از بوعلی ، سرمایه گذاري

توسعه و عمران استان کرمان (کرمان) و بیمه کوثر (کوثر) بیشترین صف فروش را داشتند بوعلی در صدر جدول ارزش معاملات در معاملات روز

چهارشنبه بوعلی (پتروشیمی بوعلی سینا) بیشترین ارزش معاملات بازار سهام را به خود اختصاص داد ارزش معاملات سهام بوعلی 504 میلیارد

تومان بود پس از بوعلی ، بیمه کوثر بیشترین ارزش معاملات را داشت و شرکت باما رتبه سوم بیشترین ارزش معاملات را به خود اختصاص داد و

پس از آن شستا و شپنا در رتبه هاي بعدي بیشترین ارزش معاملات قرار گرفتند ایران خودرو صدرنشین جدول حجم معاملات در جدول حجم

معاملات امروز ، ایران خودرو با تعداد 908 میلیون و 791 هزار و 566 سهم در صدر قرار گرفته است سایپا در رتبه دوم بیشترین حجم معاملات بازار

قرار گرفت و رتبه سوم به شرکت گسترش سرمایه گذاري ایران خودرو (خگستر) تعلق داشت بانک پارسیان و لیزینگ پارسیان نیز در رتبه هاي

بعدي بیشترین حجم معاملات بازار قرار داشتند اکوایران بررسی کرد : ریزش بورس و نوسان سکه این مطلب برایم مفید است بلی 6 نفر این پست

را پسندیده اند
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نبض بورس

1399/10/10
19:33

غپاذر تداوم صادرات 

شرکت پگاه آذربایجان شرقی آماد گی دارد تا در سخت ترین شرایط ، تولید ملی را به بهترین نحو ممکن ادامه دهد

به گزارش نبض بورس ، البته براي تحقق این دیدگاه حرکت به سمت اقتصاد دانش بنیان و تکیه بر توان داخلی مد نظر قرار می دهیم همچنین با

توجه به برنامه ریزي براي احداث بزرگترین مجتمع کشت و صنعت ، دامپروري و صنایع وابسته در استان توسط پگاه آذربایجان شرقی ، تولید شیر

خام با کیفیت و توسعه صنعت دامپروري صنعتی در دستور کار این مجموعه قرار دارد مطالب مذکور بخشی از دیدگاه هاي احد فلاحی عضو هیئت

مدیره و سرپرست شرکت پگاه آذربایجان شرقی به شمارمی آید ، فرصتی فراهم شد پیرامون برخی مسایل این مجموعه نظرات این مقام مسئل را

جویا شویم صادرات شرکت در شش ماهه نخست سال شامل چه محصولاتی و به چه کشورهایی بود ؟در شش ماهه اول سالجاري ، صادرات حدود

شیر خشک به صورت ریالی انجام شد مقصد صادراتی هم کشورهاي عراق ، سوریه و افغانستان بودند 90 درصد انواع محصولات پودري شامل 

دلیل رشد هزینه هاي مالی شرکت در سال جاري چه بود ؟در شش ماهه اول رشد هزینه هاي مالی نسبت به دوره مشابه سال قبل حدود 9 درصد

بود البته این افزایش هزینه عمدتاً جهت تامین نقدینگی خرید شیرخام و مواد اولیه به دلیل کاهش خرید هاي اعتباري صورت گرفت با توجه به

غپاذر چه برنامه اي براي افزایش سرمایه دارد؟از آنجاکه زمین افزایش سرمایه هاي صورت گرفته و یا در جریان در سایر شرکت هاي گروه ، 

کارخانه داراي معارض بوده موضوع آن در شعبه 24 دادگاه تجدیدنظر استان در حال رسیدگی است البته به دلیل اینکه هیئت کارشناسی پنج نفره

تصمیم به تداخل ادعاي خواهان در پلاك زمین شرکت را در حدود 22 هزار مترمربع اعلام داشت ، با اعتراض این شرکت به نظر هیئت کارشناسی

پنج نفره ، پرونده به هیئت کارشناسی هفت نفره ارجاع یافت که تاکنون نتیجه آن مشخص نشده است لذا تا زمان مشخص نشدن راي دادگاه امکان

افزایش سرمایه از محل تجدید ارزیابی دارایی هاي ثابت مشهود "طبقه زمین" وجود ندارد دلیل کاهش میزان فروش محصولاتی همچون شیر ،

پنیر و خامه در شش ماهه نخست سال جاري نسبت به شش ماهه سال قبل چیست؟با توجه به شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مدارس بخشی از

فروش محصولات تک نفره از جمله شیر هاي ساده و طعم دار و پنیر با کاهش فروش مواجه شد ولی در مجموع با فروش سایر محصولات به لحاظ

مقداري کاهشی نسبت به شش ماهه سال قبل رخ نداده است منبع : صداي بورس
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دنیاي اقتصاد

1399/10/10
وضعیت شاخص کل بورس در معاملات روز چهار شنبه

اقتصاد نیوز : شاخص کل بورس یک کانال پایین آمد و به پایین ترین رقم در 25 روز کاري گذشته رسید

وضعیت شاخص کل بورس در معاملات روز چهار شنبه اقتصاد نیوز : شاخص کل بورس یک کانال پایین آمد و به پایین ترین رقم در 25 روز کاري

گذشته رسید در معاملات روز چهار شنبه ، شاخص کل بورس 13 هزار و 857 واحد افت کرد و به رقم یک میلیون و 398 هزار واحد رسید این رقم

پایین ترین سطح در 25 روز کاري گذشته از 8 آذرماه تاکنون است شاخص کل هم وزن نیز امروز هزار و 719 واحد پایین آمد و در رقم 463 هزار و

715 واحد ایستاد ارزش معاملات امروز ارزش معاملات کل بازار سهام به رقم 27 هزار و 865 میلیارد تومان بالغ شد که نسبت به روز گذشته 37

درصد افزایش یافته است نکته قابل توجه این است که حدود 15 هزار میلیارد تومان از کل ارزش معاملات به فرابورس اختصاص داشت عرضه و

تقاضاي بورس در پایان معاملات امروز ، ارزش صف هاي خرید 939 میلیارد تومان شد که نسبت به روز سه شنبه کاهش 23 درصدي را نشان می

دهد همچنین ارزش صف هاي فروش 50 درصد کاهش یافت و به رقم 547 میلیارد تومان رسید در پایان معاملات امروز شرکت صنایع چوب خزر

کاسپین (وکبهمن) با صف خرید 170 میلیارد تومان در صدر جدول تقاضاي بازار قرار گرفت پس از چخزر ، شرکت دارویی برکت (برکت) و پگاه

) بیشترین صف خرید را داشتند بیشترین صف فروش نیز براي سومین روز متوالی به نماد بوعلی (شرکت پتروشیمی بوعلی سینا) غگیلا گیلان (

تعلق داشت که در پایان معاملات صف فروش 37 میلیارد تومانی داشت پس از بوعلی ، سرمایه گذاري توسعه و عمران استان کرمان (کرمان) و

بیمه کوثر (کوثر) بیشترین صف فروش را داشتند بیشترین افزایش قیمت در بورس شرکت هاي کمک فنرایند امین (خکمک) ، به پرداخت ملت

(پرداخت) ، دارویی برکت (برکت) و کشت و صنعت پیاذر (غاذر) با رشد 5 درصدي بیشترین افزایش قیمت را ثبت کردند در فرابورس نیز شرکت

صنایع چوب خزر کاسپین (چخزر) ، اوراق تسهیلات مسکن بانک ملی ، تملی803 ، تملی612 ، تملی702 و تملی806 و اوراق امتیاز تسهیلات

مسکن ، تسه9807 ، تسه9710 ، تسه9902 ، تسه9907 ، تسه9901 ، تسه9712 و تسه9806 بیشترین افزایش قیمت را داشتند سهم هاي تاثیرگذار

در معاملات امروز شستا ، فملی و تاپیکو نمادهاي قرمزرنگ تاثیرگذار بر شاخص بودند که بیشترین تاثیر منفی را بر شاخص داشتند علت رشد بیت

کوین چه بود؟ این مطلب برایم مفید است بلی 0 نفر این پست را پسندیده اند کلمات کلیدي : استان کرمان افزایش قیمت رشد سهام شاخص
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جامع خبر

1399/10/10
17:33

تقدیر پگاه از 1015 پرستار بخش هاي کرونایی

پگاه در «جشنواره یلداي سلامتی» و در 16 استان ایران با شعار طعم خوش سلامتی از مدافعان سلامت ، تقدیر کرد 

صنایع شیر ایران (پگاه) ، در این جشنواره که با هدف تکریم کادر درمان و سلامت در ایام کرونا به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت 

صنایع شیر ایران با اهداي بسته محصول و لوح تقدیر در 21 بیمارستان از 1015 نفر برگزار شد ، همزمان با روز پرستار و شب یلدا ، شرکت هاي تابعه 

از پرستاران کادر درمان کشور ، تجلیل کردند .  

این جشنواره از 23 تا 30 آذر در سراسر کشور اجرا و بیمارستان هاي متعددي میزبان پگاهی ها بود تا به نیابت از 10 هزار نفر پرسنل شرکت هاي پگاه ،

این روز به پرستاران تبریک گفته شود .  

اهداي گل ، لوح و محصولات فراسودمند پگاه ، اقدامی بود از دل مدیران و کارمندان 20 شرکت  پگاه (تولیدي و توزیعی) در سراسر ایران برآمد ، تا نشان

دهد که مسئولیت اجتماعی در این شرکت شعار نیست و یک باور قلبی است .  

1015 بسته محصولات پروبیوتیک و غنی شده محصولات پگاه در این طرح به پرستاران بخش هاي کروناي بیمارستان هاي 16 استان کشور با رقمی

معادل یک میلیارد ریال اهدا شد .  

ایران(وابسته به صندوق بازنشستگی کشوري) بازدید و هدایا صنایع شیر در این طرح 21 بیمارستان که بخش کرونا داشته اند ، از سوي شرکت هاي تابعه 

به صورت حضوري تقدیم شد .

پگاه در «جشنواره یلداي سلامتی» و در 16 استان ایران با شعار طعم خوش سلامتی از مدافعان سلامت ، تقدیر کرد 

صنایع شیر ایران (پگاه) ، در این جشنواره که با هدف تکریم کادر درمان و سلامت در ایام کرونا به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت 

صنایع شیر ایران با اهداي بسته محصول و لوح تقدیر در 21 بیمارستان از 1015 برگزار شد ، همزمان با روز پرستار و شب یلدا ، شرکت هاي تابعه 

نفر از پرستاران کادر درمان کشور ، تجلیل کردند . این جشنواره از 23 تا 30 آذر در سراسر کشور اجرا و بیمارستان هاي متعددي میزبان پگاهی ها بود

تا به نیابت از 10 هزار نفر پرسنل شرکت هاي پگاه ، این روز به پرستاران تبریک گفته شود اهداي گل ، لوح و محصولات فراسودمند پگاه ، اقدامی

بود از دل مدیران و کارمندان 20 شرکت  پگاه (تولیدي و توزیعی) در سراسر ایران برآمد ، تا نشان دهد که مسئولیت اجتماعی در این شرکت شعار

نیست و یک باور قلبی است 1015 بسته محصولات پروبیوتیک و غنی شده محصولات پگاه در این طرح به پرستاران بخش هاي کروناي

بیمارستان هاي 16 استان کشور با رقمی معادل یک میلیارد ریال اهدا شد در این طرح 21 بیمارستان که بخش کرونا داشته اند ، از سوي شرکت هاي

ایران(وابسته به صندوق بازنشستگی کشوري) بازدید و هدایا به صورت حضوري تقدیم شد صنایع شیر تابعه 
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واحد مرکزي خبر
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14:33

بازنشستگان نگران تامین منابع مالی همسان سازي نباشند

 

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما ، اکبر افتخاري در نشست مجازي روساي کانون هاي بازنشستگی سراسر کشور گفت : تامین منابع پرداخت حقوق

حدود یک و نیم میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی است که البته ، با حمایت دولت ادامه خواهد یافت.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما ، اکبر افتخاري در نشست مجازي روساي کانون هاي بازنشستگی سراسر کشور گفت : تامین منابع پرداخت حقوق

حدود یک و نیم میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی است که البته ، با حمایت دولت ادامه خواهد یافت

وي با بیان اینکه «بار بزرگی بر دوش صندوق بازنشستگی کشوري قرار گرفته است» ، افزود : شرایط اقتصادي کنونی کشور ، تداوم تحریم ها و

شیوع بیماري کرونا از اواخر سال گذشته ، تامین منابع مالی را بسیار دشوار کرده است 

افتخاري با قدردانی از حمایت هاي ویژه محمد شریعتمداري ، وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی ، در یک سال گذشته براي تحقق و اجراي طرح

همسان سازي تصریح کرد : صندوق بازنشستگی کشوري بدون یک حمایت جدي بالادستی در سطح دولت نمی توانست این کار را اجرایی کند؛ اما

با پیگیري جدي وزیر محترم ، کار پیش رفت و بخش هاي مختلف دولت با این طرح بزرگ که هزینه مالی سنگینی هم با خود داشت ، همراه شدند

  .

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به اینکه مدیریت صندوق همواره سعی داشته است حقوق بازنشستگان را در بیست وپنجمین روز ماه

پرداخت کند ، گفت : متاسفانه حقوق آبان ماه در روز سی ام و حقوق آذرماه در روز هاي سی ام آذر و اول آبان پرداخت شد که دلیل آن ، به همین

دشواري شرایط تکمیل منابع براي پرداخت ها برمی گشت . وي با بیان اینکه «برخی بازنشستگان به دلیل تاخیر در پرداخت ها نگران شده اند که

طرح همسان سازي متوقف شود» ، این موضوع را رد کرد و به بازنشستگان اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند مدیرعامل صندوق

بازنشستگی کشوري بر این اساس تصریح کرد : ما اگر منابع پرداخت حقوق ، بیست وپنجم هر ماه تامین شود؛ همان روز پرداخت خواهیم کرد و به

هیچ وجه ، نیت توقف پول در بانک و یا تاخیر در پرداخت ها را نداریم 

تاخیر پرداخت به بیمه تکمیلی ناشی از کمبود منابع است افتخاري در ادامه به انتقاد متعدد بازنشستگان از وضعیت بیمه تکمیلی و پرداخت نشدن

بدهی هاي صندوق بازنشستگی کشوري اشاره کرد و گفت : تا شهریورماه ، ما چندان تاخیري در این زمینه نداشتیم؛ اما قبول دارم که در سه ماه

گذشته و به دلیل کمبود منابع مالی و اجراي طرح همسان سازي در پرداخت به بیمه گذار تاخیر داشته ایم . وي با تاکید بر اینکه «با رفع مشکلات

کمبود منابع ، پرداخت هاي خود به بیمه تکمیلی را به روز خواهیم کرد» ، افزود : روند بهبود پوشش هاي بیمه تکمیلی هم ادامه خواهد داشت

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به امضاي توافقنامه بیمه دندانپزشکی با شرکت بیمه ملت گفت : در نظر داریم با تعریف فرمول

هایی به سمتی برویم که با خرید عمده خدمات دندانپزشکی ، هزینه هاي آن را تا 40 درصد کاهش دهیم 

وي با بیان اینکه «بخشی از نقد ها و ایراد ها به کیفیت خدمات بیمه تکمیلی صندوق و شرکت بیمه گذار را قبول دارم» ، درعین حال ، تغییر

شرکت بیمه گذار را با توجه به رقم حق پرداختی بیمه براي هر بازنشسته را داراي ریسک بالایی دانست و گفت : به عنوان کسی که سابقه مدیریت

در صنعت بیمه دارم و از شرکت بیمه ایران به صندوق بازنشستگی کشوري آمدم؛ معتقدم مدل کنونی (صندوقی) به نفع بازنشستگان است و دست

مدیریت صندوق را براي افزایش پوشش هاي بیمه اي بیشتر باز می گذارد .
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افتخاري در این زمینه به مواردي ، چون تامین پوشش بیمه اي براي واکسن آنفلوانزا و عینک اشاره کرد و یادآور شد : در مدل هاي معمول ، شرکت

هاي بیمه به این سادگی افزایش پوشش را در وسط دوران قرارداد نمی پذیرند 

محصولات و سود شرکت هاي صندوق براي بازنشستگان است مدیر عامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به اجراي بسته هاي مختلف

«طرح یاري» با هدف افزایش قدرت خرید بازنشستکان اشاره کرد و گفت : در چارچوب این طرح ، همه شرکت هاي وابسته به صندوق که داراي

لبنیات پگاه ، هتل هاي ایراگردي و جهانگردي و بیمه محصول یا خدماتی هستند که به مصرف کننده نهایی ارائه می شود (مانند : کفش ملی ، 

ملت) ، محصولات و خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان عرضه می کنند . وي تصریح کرد : با ادامه روند موجود در فعالیت هاي

اقتصادي صندوق ، هیچ شرکتی در مجموعه ما نخواهد بود که خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان ندهد و یا سودآوري آن در سبد

منابع پرداختی به بازنشستگان قرار نگیرد افتخاري با بیان اینکه «سودآوري 10 هزار میلیارد تومانی شرکت هاي وابسته به صندوق در سال جاري ،

مستقیما در بودجه افزایش حقوق بازنشستگان در سال آینده قرار خواهد گرفت» ، گفت : امسال هم ، بخشی از منابع اجراي همسان سازي و یا

گسترش پوشش هاي بیمه تکمیلی از محل همین درآمد ها تامین شده است 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با تاکید بر اینکه «یک ریال از منابع صندوق و یا سود شرکت ها را در طرح یاري هزینه نکرده ایم» ،

توضیح داد : در بسته هاي طرح یاري ، شرکت هایی مانند فروشگاه رفاه یا گروه انتخاب از اعتبارات خود هزینه می کنند و حمایت بانک عامل هم ،

ارتباطی به اعتبارات صندوق در بانک صادرات ندارد . افتخاري بر این اساس تاکید کرد : منابع مالی صندوق یا بانک عامل که به پرداخت حقوق

بازنشستگان اختصاص دارد ، در طرح یاري هزینه نشده است و اگر بازنشستگان از خدمات و محصولات ارائه شده در این بسته ها ناراضی هستند؛

اجباري در استفاده از آن ها ندارند باید از مدل سنتی گواهی کسر از حقوق بیرون می آمدیم مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به

انتقاد برخی از بازنشستگان درباره الکترونیکی شدن خدمات صدور گواهی کسر از حقوق و انتقال آن از ادارات به صندوق پاسخ داد به گفته افتخاري

، ذي حسابی هاي دستگاه هاي اجرایی بار ها به صندوق بازنشستگی نامه زده بودند و خواستار تعیین تکلیف و الکترونیکی شدن روند صدور گواهی

کسر از حقوق شده بودند و در این زمینه ، از صندوق تعهداتی گرفته بودند مساله بعدي این بود که بازنشستگان ساکن در شهر هاي خارج از مراکز

استان براي اخذ گواهی باید به تهران مراجعه می کردند؛ به طوري که ماهانه بالغ بر 3000 نفر از شهر هاي مختلف به ستاد مرکزي صندوق می

آمدند وي با بیان اینکه «پس از الکترونیکی شدن ، بیش از 40 هزار گواهی کسر از حقوق طی دو ماه صادر کرده ایم» ، افزود : ادامه روند سنتی نه

مورد پذیرش ذي حسابی ها بود و نه مراجعه به مرکز براي بازنشستگان مخصوصا در شرایط شیوع کرونا ، امکان داشت مدیرعامل صندوق

بازنشستگی کشوري در پایان درباره برنامه هاي جدید صندوق براي حمایت از فعالیت هاي فرهنگی و هنري بازنشستگان ، اشتغالزایی براي فرزندان

بازنشستگان در فروشگاه هاي زنجیره اي ، ارتقاي کارت دریافت حقوق به کارت هویتی و خدماتی و اصلاح ایرادات اجرایی طرح همسان سازي

توضیحاتی ارائه کرد
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تداوم صادرات «غپاذر»

شرکت پگاه آذربایجان شرقی آماد گی دارد تا در سخت ترین شرایط ، تولید ملی را به بهترین نحو ممکن ادامه دهد

البته براي تحقق این دیدگاه حرکت به سمت اقتصاد دانش بنیان و تکیه بر توان داخلی مد نظر قرار می دهیم همچنین با توجه به برنامه ریزي براي

احداث بزرگترین مجتمع کشت و صنعت ، دامپروري و صنایع وابسته در استان توسط پگاه آذربایجان شرقی ، تولید شیر خام با کیفیت و توسعه

صنعت دامپروري صنعتی در دستور کار این مجموعه قرار دارد مطالب مذکور بخشی از دیدگاه هاي احد فلاحی عضو هیئت مدیره و سرپرست

شرکت پگاه آذربایجان شرقی به شمارمی آید ، فرصتی فراهم شد پیرامون برخی مسایل این مجموعه نظرات این مقام مسئل را جویا شویم ;

صادرات شرکت در شش ماهه نخست سال شامل چه محصولاتی و به چه کشورهایی بود ؟; در شش ماهه اول سالجاري ، صادرات حدود 90 درصد

شیر خشک به صورت ریالی انجام شد مقصد صادراتی هم کشورهاي عراق ، سوریه و افغانستان بودند ; دلیل رشد انواع محصولات پودري شامل 

هزینه هاي مالی شرکت در سال جاري چه بود ؟; در شش ماهه اول رشد هزینه هاي مالی نسبت به دوره مشابه سال قبل حدود 9 درصد بود البته

این افزایش هزینه عمدتاً جهت تامین نقدینگی خرید شیرخام و مواد اولیه به دلیل کاهش خرید هاي اعتباري صورت گرفت ; با توجه به افزایش

غپاذر چه برنامه اي براي افزایش سرمایه دارد؟; از آنجاکه زمین کارخانه سرمایه هاي صورت گرفته و یا در جریان در سایر شرکت هاي گروه ، 

داراي معارض بوده موضوع آن در شعبه 24 دادگاه تجدیدنظر استان در حال رسیدگی است البته به دلیل اینکه هیئت کارشناسی پنج نفره تصمیم به

تداخل ادعاي خواهان در پلاك زمین شرکت را در حدود 22 هزار مترمربع اعلام داشت ، با اعتراض این شرکت به نظر هیئت کارشناسی پنج نفره ،

پرونده به هیئت کارشناسی هفت نفره ارجاع یافت که تاکنون نتیجه آن مشخص نشده است لذا تا زمان مشخص نشدن راي دادگاه امکان افزایش

سرمایه از محل تجدید ارزیابی دارایی هاي ثابت مشهود "طبقه زمین" وجود ندارد ; دلیل کاهش میزان فروش محصولاتی همچون شیر ، پنیر و

خامه در شش ماهه نخست سال جاري نسبت به شش ماهه سال قبل چیست؟; با توجه به شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مدارس بخشی از فروش

محصولات تک نفره از جمله شیر هاي ساده و طعم دار و پنیر با کاهش فروش مواجه شد ولی در مجموع با فروش سایر محصولات به لحاظ

مقداري کاهشی نسبت به شش ماهه سال قبل رخ نداده است
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مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري : /بازنشستگان نگران تامین منابع مالی همسان سازي
حقوق نباشند

 

تهران ایرنا مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه ، پس از اجراي طرح همسان سازي ، حقوق بازنشستگان 80 درصد افزایش داشت ،

گفت : تاخیر چند روزه پرداخت حقوق در دو ماه گذشته ناشی از مشکلات موجود در روند تامین منابع بود و بازنشستگان در خصوص تامین منابع حقوق

نگرانی نداشته باشند .

به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از صندوق بازنشستگی کشوري ، اکبر افتخاري در نشست مجازي روساي کانون هاي بازنشستگی سراسر کشور افزود

: تامین منابع پرداخت حقوق حدود یک و نیم میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی است که البته ، با

حمایت دولت ادامه خواهد یافت وي با بیان اینکه بار بزرگی بر دوش صندوق بازنشستگی کشوري قرار گرفته ، ادامه داد : شرایط اقتصادي کنونی

کشور ، تداوم تحریم ها و شیوع بیماري کرونا از اواخر سال گذشته ، تامین منابع مالی را بسیار دشوار کرده است 

افتخاري با قدردانی از حمایت هاي ویژه وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی ، در یک سال گذشته براي تحقق و اجراي طرح همسان سازي تصریح

کرد : صندوق بازنشستگی کشوري بدون یک حمایت جدي بالادستی در سطح دولت نمی توانست این کار را اجرایی کند اما با پیگیري جدي وزیر

رفاه ، کار پیش رفت و بخش هاي مختلف دولت با این طرح بزرگ که هزینه مالی سنگینی هم با خود داشت ، همراه شدند .  

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه مدیریت صندوق همواره سعی داشته حقوق بازنشستگان را در بیست و پنجمین روز ماه پرداخت

کند ، گفت : متاسفانه حقوق آبان ماه در روز سی ام و حقوق آذر ماه در روزهاي سی ام آذر و اول آبان پرداخت شد که دلیل آن ، به همین دشواري

شرایط تکمیل منابع براي پرداخت ها برمی گشت . وي با بیان اینکه برخی بازنشستگان به دلیل تاخیر در پرداخت ها نگران شده اند که طرح

همسان سازي متوقف شود ، این موضوع را رد کرد و به بازنشستگان اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند مدیرعامل صندوق بازنشستگی

کشوري تصریح کرد : اگر منابع پرداخت حقوق ، بیست وپنجم هر ماه تامین شود؛ همان روز پرداخت خواهیم کرد و به هیچ وجه ، نیت توقف پول

در بانک و یا تاخیر در پرداخت ها را نداریم 

تاخیر پرداخت به بیمه تکمیلی ناشی از کمبود منابع است افتخاري در ادامه به انتقادات متعدد بازنشستگان از وضعیت بیمه تکمیلی و پرداخت نشدن

بدهی هاي صندوق بازنشستگی کشوري اشاره کرد و گفت : تا شهریور ماه ، چندان تاخیري در این زمینه نداشتیم اما قبول دارم که در سه ماه

گذشته و به دلیل کمبود منابع مالی و اجراي طرح همسان سازي در پرداخت به بیمه گذار تاخیر داشته ایم . وي با تاکید بر اینکه با رفع مشکلات

کمبود منابع ، پرداخت هاي خود به بیمه تکمیلی را به روز خواهیم کرد ، افزود : روند بهبود پوشش هاي بیمه تکمیلی هم ادامه خواهد داشت

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به امضاي توافقنامه بیمه دندانپزشکی با شرکت بیمه ملت گفت : در نظر داریم با تعریف فرمول

هایی به سمتی برویم که با خرید عمده خدمات دندانپزشکی ، هزینه هاي آن را تا 40 درصد کاهش دهیم 

وي با بیان اینکه بخشی از نقدها و ایرادها به کیفیت خدمات بیمه تکمیلی صندوق و شرکت بیمه گذار را قبول دارم ، درعین حال ، تغییر شرکت

بیمه گذار را با توجه به رقم حق پرداختی بیمه براي هر بازنشسته را داراي ریسک بالایی دانست و گفت : به عنوان کسی که سابقه مدیریت در

صنعت بیمه دارم و از شرکت بیمه ایران به صندوق بازنشستگی کشوري آمدم؛ معتقدم مدل کنونی (صندوقی) به نفع بازنشستگان است و دست

مدیریت صندوق را براي افزایش پوشش هاي بیمه اي بیشتر باز می گذارد .
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افتخاري در این زمینه به مواردي چون تامین پوشش بیمه اي براي واکسن آنفلوانزا و عینک اشاره کرد و یادآور شد : در مدل هاي معمول ، شرکت

هاي بیمه به این سادگی افزایش پوشش را در وسط دوران قرارداد نمی پذیرند 

محصولات و سود شرکت هاي صندوق ، براي بازنشستگان است مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري به اجراي بسته هاي مختلف «طرح یاري»

با هدف افزایش قدرت خرید بازنشستکان اشاره کرد و گفت : در چارچوب این طرح ، همه شرکت هاي وابسته به صندوق که داراي محصول یا

لبنیات پگاه ، هتل هاي ایرانگردي و جهانگردي و بیمه ملت) ، خدماتی هستند که به مصرف کننده نهایی ارائه می شود (مانند : کفش ملی ، 

محصولات و خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان عرضه می کنند . وي تصریح کرد : با ادامه روند موجود در فعالیت هاي اقتصادي

صندوق ، هیچ شرکتی در مجموعه ما نخواهد بود که خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان ندهد و یا سودآوري آن در سبد منابع

پرداختی به بازنشستگان قرار نگیرد افتخاري با بیان اینکه «سودآوري 10 هزار میلیارد تومانی شرکت هاي وابسته به صندوق در سال جاري ،

مستقیما در بودجه افزایش حقوق بازنشستگان در سال آینده قرار خواهد گرفت» ، گفت : امسال هم ، بخشی از منابع اجراي همسان سازي و یا

گسترش پوشش هاي بیمه تکمیلی از محل همین درآمدها تامین شده است 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با تاکید بر اینکه «یک ریال از منابع صندوق و یا سود شرکت ها را در طرح یاري هزینه نکرده ایم» ،

توضیح داد : در بسته هاي طرح یاري ، شرکت هایی مانند فروشگاه رفاه یا گروه انتخاب از اعتبارات خود هزینه می کنند و حمایت بانک عامل هم ،

ارتباطی به اعتبارات صندوق در بانک صادرات ندارد . افتخاري تاکید کرد : منابع مالی صندوق یا بانک عامل که به پرداخت حقوق بازنشستگان

اختصاص دارد ، در طرح یاري هزینه نشده است و اگر بازنشستگان از خدمات و محصولات ارائه شده در این بسته ها ناراضی هستند؛ اجباري در

استفاده از آنها ندارند باید از مدل سنتی گواهی کسر از حقوق بیرون می آمدیم مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به انتقاد برخی از

بازنشستگان درباره الکترونیکی شدن خدمات صدور گواهی کسر از حقوق و انتقال آن از ادارات به صندوق پاسخ داد به گفته افتخاري ، ذي حسابی

هاي دستگاه هاي اجرایی بارها به صندوق بازنشستگی نامه زده بودند و خواستار تعیین تکلیف و الکترونیکی شدن روند صدور گواهی کسر از حقوق

شده بودند و در این زمینه ، از صندوق تعهداتی گرفته بودند مساله بعدي این بود که بازنشستگان ساکن در شهرهاي خارج از مراکز استان براي اخذ

گواهی باید به تهران مراجعه می کردند؛ به طوري که ماهانه بالغ بر 3000 نفر از شهرهاي مختلف به ستاد مرکزي صندوق می آمدند وي با بیان

اینکه پس از الکترونیکی شدن ، بیش از 40 هزار گواهی کسر از حقوق طی دو ماه صادر کرده ایم ، افزود : ادامه روند سنتی نه مورد پذیرش ذي

حسابی ها بود و نه مراجعه به مرکز براي بازنشستگان مخصوصا در شرایط شیوع کرونا ، امکان داشت مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري درباره

برنامه هاي جدید صندوق براي حمایت از فعالیت هاي فرهنگی و هنري بازنشستگان ، اشتغالزایی براي فرزندان بازنشستگان در فروشگاه هاي

زنجیره اي ، ارتقاي کارت دریافت حقوق به کارت هویتی و خدماتی و اصلاح ایرادات اجرایی طرح همسان سازي توضیحاتی ارائه کرد
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آخرین جزئیات از همسان سازي حقوق بازنشستگان

 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري گفت : برخی بازنشستگان به دلیل تأخیر در پرداخت ها نگران شده اند که طرح همسان سازي متوقف شود این

موضوع را رد کرد و به بازنشستگان اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند .

 

به گزارش ایمنا به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل صندوق بازنشستگی کشوري ، اکبر افتخاري در نشست مجازي رؤساي کانون

هاي بازنشستگی سراسر کشور که با حضور وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی برگزار شد؛ اظهار کرد : تأمین منابع پرداخت حقوق حدود یک و نیم

میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی است که البته ، با حمایت دولت محترم ادامه خواهد یافت . وي با

بیان اینکه بار بزرگی بر دوش صندوق بازنشستگی کشوري قرار گرفته است ادامه داد : شرایط اقتصادي کنونی کشور ، تداوم تحریم ها و شیوع

بیماري کرونا از اواخر سال گذشته ، تأمین منابع مالی را بسیار دشوار کرده است مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري تصریح کرد : صندوق

بازنشستگی کشوري بدون یک حمایت جدي بالادستی در سطح دولت نمی توانست این کار را اجرایی کند؛ اما با پیگیري جدي وزیر محترم ، کار

پیش رفت و بخش هاي مختلف دولت با این طرح بزرگ که هزینه مالی سنگینی هم با خود داشت ، همراه شدند افتخاري با اشاره به اینکه مدیریت

صندوق همواره سعی داشته حقوق بازنشستگان را در بیست و پنجمین روز ماه پرداخت کند ، اضافه کرد : حقوق آبان ماه در روز سی ام و حقوق

آذرماه در روزهاي سی ام آذر و اول آبان پرداخت شد که دلیل آن ، به همین دشواري شرایط تکمیل منابع براي پرداخت ها برمی گشت وي با بیان

اینکه برخی بازنشستگان به دلیل تأخیر در پرداخت ها نگران شده اند که طرح همسان سازي متوقف شود این موضوع را رد کرد و به بازنشستگان

اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري تصریح کرد : ما اگر منابع پرداخت حقوق ، بیست و پنجم هر

ماه تأمین شود؛ همان روز پرداخت خواهیم کرد و به هیچ وجه ، نیت توقف پول در بانک و یا تأخیر در پرداخت ها را نداریم 

تأخیر پرداخت به بیمه تکمیلی ناشی از کمبود منابع است افتخاري در ادامه به انتقادات متعدد بازنشستگان از وضعیت بیمه تکمیلی و پرداخت نشدن

بدهی هاي صندوق بازنشستگی کشوري اشاره کرد و گفت : تا شهریورماه ، ما چندان تأخیري در این زمینه نداشتیم؛ اما قبول دارم که در سه ماه

گذشته و به دلیل کمبود منابع مالی و اجراي طرح همسان سازي در پرداخت به بیمه گذار تأخیر داشته ایم . وي با تاکید بر اینکه با رفع مشکلات

کمبود منابع ، پرداخت هاي خود به بیمه تکمیلی را به روز خواهیم کرد اظهار کرد : روند بهبود پوشش هاي بیمه تکمیلی هم ادامه خواهد داشت

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به امضاي توافقنامه بیمه دندانپزشکی با شرکت بیمه ملت گفت : در نظر داریم با تعریف فرمول

هایی به سمتی برویم که با خرید عمده خدمات دندانپزشکی ، هزینه هاي آن را تا 40 درصد کاهش دهیم 

افتخاري با بیان اینکه بخشی از نقدها و ایرادها به کیفیت خدمات بیمه تکمیلی صندوق و شرکت بیمه گذار مورد قبول است ، درعین حال ، تغییر

شرکت بیمه گذار را با توجه به رقم حق پرداختی بیمه براي هر بازنشسته را داراي ریسک بالایی دانست و گفت : به عنوان کسی که سابقه مدیریت

در صنعت بیمه دارم و از شرکت بیمه ایران به صندوق بازنشستگی کشوري آمدم؛ معتقدم مدل کنونی (صندوقی) به نفع بازنشستگان است و دست

مدیریت صندوق را براي افزایش پوشش هاي بیمه اي بیشتر باز می گذارد .
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وي در این زمینه به مواردي چون تأمین پوشش بیمه اي براي واکسن آنفلوانزا و عینک اشاره کرد و یادآور شد : در مدل هاي معمول ، شرکت هاي

بیمه به این سادگی افزایش پوشش را در وسط دوران قرارداد نمی پذیرند 

محصولات و سود شرکت هاي صندوق براي بازنشستگان است مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به اجراي بسته هاي مختلف «طرح

یاري» با هدف افزایش قدرت خرید بازنشستگان اشاره کرد و گفت : در چارچوب این طرح ، همه شرکت هاي وابسته به صندوق که داراي محصول

لبنیات پگاه ، هتل هاي ایرانگردي و جهانگردي و بیمه ملت) ، یا خدماتی هستند که به مصرف کننده نهایی ارائه می شود (مانند : کفش ملی ، 

محصولات و خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان عرضه می کنند . افتخاري تصریح کرد : با ادامه روند موجود در فعالیت هاي

اقتصادي صندوق ، هیچ شرکتی در مجموعه ما نخواهد بود که خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان ندهد و یا سودآوري آن در سبد

منابع پرداختی به بازنشستگان قرار نگیرد وي با بیان اینکه سودآوري 10 هزار میلیارد تومانی شرکت هاي وابسته به صندوق در سال جاري ،

مستقیماً در بودجه افزایش حقوق بازنشستگان در سال آینده قرار خواهد گرفت ، اظهار کرد : امسال هم ، بخشی از منابع اجراي همسان سازي و یا

گسترش پوشش هاي بیمه تکمیلی از محل همین درآمدها تأمین شده است 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با تاکید بر اینکه «یک ریال از منابع صندوق و یا سود شرکت ها را در طرح یاري هزینه نکرده ایم» ،

توضیح داد : در بسته هاي طرح یاري ، شرکت هایی مانند فروشگاه رفاه یا گروه انتخاب از اعتبارات خود هزینه می کنند و حمایت بانک عامل هم ،

ارتباطی به اعتبارات صندوق در بانک صادرات ندارد . افتخاري بر این اساس تاکید کرد : منابع مالی صندوق یا بانک عامل که به پرداخت حقوق

بازنشستگان اختصاص دارد ، در طرح یاري هزینه نشده است و اگر بازنشستگان از خدمات و محصولات ارائه شده در این بسته ها ناراضی هستند؛

اجباري در استفاده از آنها ندارند باید از مدل سنتی گواهی کسر از حقوق بیرون می آمدیم وي در ادامه به انتقاد برخی از بازنشستگان درباره

الکترونیکی شدن خدمات صدور گواهی کسر از حقوق و انتقال آن از ادارات به صندوق پاسخ داد مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري اظهار کرد :

ذي حسابی هاي دستگاه هاي اجرایی بارها به صندوق بازنشستگی نامه زده بودند و خواستار تعیین تکلیف و الکترونیکی شدن روند صدور گواهی

کسر از حقوق شده بودند و در این زمینه ، از صندوق تعهداتی گرفته بودند مساله بعدي این بود که بازنشستگان ساکن در شهرهاي خارج از مراکز

استان براي اخذ گواهی باید به تهران مراجعه می کردند؛ به طوري که ماهانه بالغ بر 3000 نفر از شهرهاي مختلف به ستاد مرکزي صندوق می

آمدند افتخاري با بیان اینکه پس از الکترونیکی شدن ، بیش از 40 هزار گواهی کسر از حقوق طی دو ماه صادر کرده ایم خاطرنشان کرد : ادامه روند

سنتی نه مورد پذیرش ذي حسابی ها بود و نه مراجعه به مرکز براي بازنشستگان مخصوصاً در شرایط شیوع کرونا ، امکان داشت وي در پایان درباره

برنامه هاي جدید صندوق براي حمایت از فعالیت هاي فرهنگی و هنري بازنشستگان ، اشتغالزایی براي فرزندان بازنشستگان در فروشگاه هاي

زنجیره اي ، ارتقاي کارت دریافت حقوق به کارت هویتی و خدماتی و اصلاح ایرادات اجرایی طرح همسان سازي توضیحاتی ارائه کرد کد خبر

465241
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بازنشستگان نگران همسان سازي نباشند

 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه با اجراي طرح همسان سازي ، حقوق بازنشستگان 80 درصد افزایش داشته است گفت :

بازنشستگان نگران تامین منابع مالی همسان سازي نباشند .

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با بیان اینکه با اجراي طرح همسان سازي ، حقوق بازنشستگان 80 درصد افزایش داشته است گفت :

بازنشستگان نگران تامین منابع مالی همسان سازي نباشند به گزارش خبرگزاري مهر ، اکبر افتخاري گفت : تأمین منابع پرداخت حقوق حدود یک و

نیم میلیون بازنشسته کشوري پس از اجراي طرح همسان سازي کار پیچیده و سختی است که البته ، با حمایت دولت محترم ادامه خواهد یافت وي

با بیان اینکه «بار بزرگی بر دوش صندوق بازنشستگی کشوري قرار گرفته است» ، افزود : شرایط اقتصادي کنونی کشور ، تداوم تحریم ها و شیوع

بیماري کرونا از اواخر سال گذشته ، تأمین منابع مالی را بسیار دشوار کرده است 

افتخاري با قدردانی از حمایت هاي ویژه محمد شریعتمداري ، وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی ، در یک سال گذشته براي تحقق و اجراي طرح

همسان سازي تصریح کرد : صندوق بازنشستگی کشوري بدون یک حمایت جدي بالادستی در سطح دولت نمی توانست این کار را اجرایی کند؛ اما

با پیگیري جدي وزیر محترم ، کار پیش رفت و بخش هاي مختلف دولت با این طرح بزرگ که هزینه مالی سنگینی هم با خود داشت ، همراه شدند

  .

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به اینکه مدیریت صندوق همواره سعی داشته حقوق بازنشستگان را در بیست وپنجمین روز ماه

پرداخت کند ، گفت : متأسفانه حقوق آبان ماه در روز سی ام و حقوق آذرماه در روزهاي سی ام آذر و اول آبان پرداخت شد که دلیل آن ، به همین

دشواري شرایط تکمیل منابع براي پرداخت ها برمی گشت . وي با بیان اینکه «برخی بازنشستگان به دلیل تأخیر در پرداخت ها نگران شده اند که

طرح همسان سازي متوقف شود» ، این موضوع را رد کرد و به بازنشستگان اطمینان داد نگران تداوم همسان سازي نباشند مدیرعامل صندوق

بازنشستگی کشوري بر این اساس تصریح کرد : ما اگر منابع پرداخت حقوق ، بیست وپنجم هر ماه تأمین شود؛ همان روز پرداخت خواهیم کرد و به

هیچ وجه ، نیت توقف پول در بانک و یا تأخیر در پرداخت ها را نداریم 

افتخاري در ادامه به انتقادات متعدد بازنشستگان از وضعیت بیمه تکمیلی و پرداخت نشدن بدهی هاي صندوق بازنشستگی کشوري اشاره کرد و

گفت : تا شهریورماه ، ما چندان تأخیري در این زمینه نداشتیم؛ اما قبول دارم که در سه ماه گذشته و به دلیل کمبود منابع مالی و اجراي طرح

همسان سازي در پرداخت به بیمه گذار تأخیر داشته ایم . وي با تاکید بر اینکه «با رفع مشکلات کمبود منابع ، پرداخت هاي خود به بیمه تکمیلی را

به روز خواهیم کرد» ، افزود : روند بهبود پوشش هاي بیمه تکمیلی هم ادامه خواهد داشت مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با اشاره به

امضاي توافقنامه بیمه دندانپزشکی با شرکت بیمه ملت گفت : در نظر داریم با تعریف فرمول هایی به سمتی برویم که با خرید عمده خدمات

دندانپزشکی ، هزینه هاي آن را تا 40 درصد کاهش دهیم 

وي با بیان اینکه «بخشی از نقدها و ایرادها به کیفیت خدمات بیمه تکمیلی صندوق و شرکت بیمه گذار را قبول دارم» ، درعین حال ، تغییر شرکت

بیمه گذار را با توجه به رقم حق پرداختی بیمه براي هر بازنشسته را داراي ریسک بالایی دانست و گفت : به عنوان کسی که سابقه مدیریت در

صنعت بیمه دارم و از شرکت بیمه ایران به صندوق بازنشستگی کشوري آمدم؛ معتقدم مدل کنونی (صندوقی) به نفع بازنشستگان است و دست

مدیریت صندوق را براي افزایش پوشش هاي بیمه اي بیشتر باز می گذارد .
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افتخاري در این زمینه به مواردي چون تأمین پوشش بیمه اي براي واکسن آنفلوانزا و عینک اشاره کرد و یادآور شد : در مدل هاي معمول ، شرکت

هاي بیمه به این سادگی افزایش پوشش را در وسط دوران قرارداد نمی پذیرند 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به اجراي بسته هاي مختلف «طرح یاري» با هدف افزایش قدرت خرید بازنشستکان اشاره کرد و

گفت : در چارچوب این طرح ، همه شرکت هاي وابسته به صندوق که داراي محصول یا خدماتی هستند که به مصرف کننده نهایی ارائه می شود

لبنیات پگاه ، هتل هاي ایرانگردي و جهانگردي و بیمه ملت) ، محصولات و خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به (مانند : کفش ملی ، 

بازنشستگان عرضه می کنند . وي تصریح کرد : با ادامه روند موجود در فعالیت هاي اقتصادي صندوق ، هیچ شرکتی در مجموعه ما نخواهد بود که

خدمات خود را با تخفیف و تقسیط به بازنشستگان ندهد و یا سودآوري آن در سبد منابع پرداختی به بازنشستگان قرار نگیرد افتخاري با بیان اینکه

«سودآوري 10 هزار میلیارد تومانی شرکت هاي وابسته به صندوق در سال جاري ، مستقیماً در بودجه افزایش حقوق بازنشستگان در سال آینده قرار

خواهد گرفت» ، گفت : امسال هم ، بخشی از منابع اجراي همسان سازي و یا گسترش پوشش هاي بیمه تکمیلی از محل همین درآمدها تأمین

شده است 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري با تاکید بر اینکه «یک ریال از منابع صندوق و یا سود شرکت ها را در طرح یاري هزینه نکرده ایم» ،

توضیح داد : در بسته هاي طرح یاري ، شرکت هایی مانند فروشگاه رفاه یا گروه انتخاب از اعتبارات خود هزینه می کنند و حمایت بانک عامل هم ،

ارتباطی به اعتبارات صندوق در بانک صادرات ندارد . افتخاري بر این اساس تاکید کرد : منابع مالی صندوق یا بانک عامل که به پرداخت حقوق

بازنشستگان اختصاص دارد ، در طرح یاري هزینه نشده است و اگر بازنشستگان از خدمات و محصولات ارائه شده در این بسته ها ناراضی هستند؛

اجباري در استفاده از آنها ندارند مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در ادامه به انتقاد برخی از بازنشستگان درباره الکترونیکی شدن خدمات

صدور گواهی کسر از حقوق و انتقال آن از ادارات به صندوق پاسخ داد به گفته افتخاري ، ذي حسابی هاي دستگاه هاي اجرایی بارها به صندوق

بازنشستگی نامه زده بودند و خواستار تعیین تکلیف و الکترونیکی شدن روند صدور گواهی کسر از حقوق شده بودند و در این زمینه ، از صندوق

تعهداتی گرفته بودند مساله بعدي این بود که بازنشستگان ساکن در شهرهاي خارج از مراکز استان براي اخذ گواهی باید به تهران مراجعه می

کردند؛ به طوري که ماهانه بالغ بر 3000 نفر از شهرهاي مختلف به ستاد مرکزي صندوق می آمدند وي با بیان اینکه «پس از الکترونیکی شدن ،

بیش از 40 هزار گواهی کسر از حقوق طی دو ماه صادر کرده ایم» ، افزود : ادامه روند سنتی نه مورد پذیرش ذي حسابی ها بود و نه مراجعه به

مرکز براي بازنشستگان مخصوصاً در شرایط شیوع کرونا ، امکان داشت مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوري در پایان درباره برنامه هاي جدید

صندوق براي حمایت از فعالیت هاي فرهنگی و هنري بازنشستگان ، اشتغالزایی براي فرزندان بازنشستگان در فروشگاه هاي زنجیره اي ، ارتقاي

کارت دریافت حقوق به کارت هویتی و خدماتی و اصلاح ایرادات اجرایی طرح همسان سازي توضیحاتی ارائه کرد
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صنایع شیر ایران(پگاه) هم سرمدي شد شرکت 

صنایع شیر ایران(پگاه) منعقد شد تفاهم نامه بیمه اي میان بیمه سرمد و شرکت 

صنایع شیر ایران(پگاه) منعقد شد  تفاهم نامه بیمه اي میان بیمه سرمد و شرکت 

; به گزارش اکوپرشین به نقل از روابط عمومی بیمه سرمد ، در جلسه اي که با حضور عبداله قدوسی مدیرعامل ، دکتر محمدرضا ویژه معاون توسعه

صنایع شیر ایران و مهدي مهدوي مدیرعامل ، مجتبی کاتب رئیس هیات مدیره ، و مدیر منابع و عضوهیات مدیره ، خدابخش ، یاقوتی از شرکت 

صنایع شیر و حسن آقایی مدیر توسعه بازار و امور بیمه گذاران ، تفاهم نامه همکاري بیمه اي به امضا رسید .   مهدي فروتن مدیر پروژه 

صنایع شیر ایران که هم اکنون با برند پگاه در میان عموم مردم شناخته می شود ، 7دهه پیش و در سال 1333 ; عبداله قدوسی گفت ، شرکت 

شیر پاستوریزه ایران بود که با هدف کمک به بهداشت و تغذیه مردم و توسعه صنعت دامپروري کشور با ظرفیت 45 تن در روز نخستین کارخانه 

صنایع شیر ایران تاکید کرد با تاسیس شد . بهترین خدمات در کمترین زمان; قدوسی پس از ارائه اهداف ، ماموریات ها و چشم اندازهاي شرکت 

توجه به اینکه اکثر بیمه شدگان این شرکت از قشر زحمتکش جامعه هستند ، از سرمد خواست ، بهترین خدمات در کمترین زمان ممکن انجام شود 

صنایع شیر ایران ، ; مهدي مهدوي با تاکید بر ارائه بهترین خدمات سرمد در کمترین زمان ممکن براي تمامی بیمه گذاران مخصوصا شرکت 

ضمن تشریح دستاوردهاي بیمه سرمد و خدمات به روز این شرکت در حوزه بیمه گري گفت : ما در دو سال گذشته مشتریان بزرگی را جذب کرده ایم

صنایع شیر ایران هم با حسن اعتمادي که به مجموعه بیمه سرمد دارند به جمع مشتریان ما پیوستند .   و امروز افتخار می کنیم که مدیران شرکت 

در ادمه کاتب افزود شاید بیمه سرمد ، قدمت بعضی شرکت ها را نداشته باشد ، اما نیروي جوانی که در بیمه سرمد وجود دارد ، براي کار ، انگیزه

بالایی دارند و این وجه تمایز ما با شرکت هاي دیگر و برگ برنده ماست ، ما شرکت جوانی هستیم و با استفاده از همین روحیه جوانی توانسته ایم این

سال ها در بسیاري از بخش ها ، پابه پاي شرکت هاي باسابقه صنعت بیمه حرکت کنیم و در بعضی از بخش ها نیز از آنها جلو بیفتیم . ; رئیس هیات

مدیره سرمد اشاره اي هم به کارنامه موفق سرمد در دو سال گذشته کرد و گفت : هم از لحاظ سودآوري و هم کسب سهم از بازار ، بالاتر از برنامه

استراتژیک شرکت عمل کردیم و امیدواریم امسال 1٫7 درصد از بازار صنعت بیمه را کسب کنیم تفاهم نامه بیمه اي میان بیمه سرمد و شرکت

صنایع شیر ایران(پگاه) منعقد شد 

; به گزارش اکوپرشین به نقل از روابط عمومی بیمه سرمد ، در جلسه اي که با حضور عبداله قدوسی مدیرعامل ، دکتر محمدرضا ویژه معاون توسعه

صنایع شیر ایران و مهدي مهدوي مدیرعامل ، مجتبی کاتب رئیس هیات مدیره ، و مدیر منابع و عضوهیات مدیره ، خدابخش ، یاقوتی از شرکت 

صنایع شیر و حسن آقایی مدیر توسعه بازار و امور بیمه گذاران ، تفاهم نامه همکاري بیمه اي به امضا رسید .   مهدي فروتن مدیر پروژه 

صنایع شیر ایران که هم اکنون با برند پگاه در میان عموم مردم شناخته می شود ، 7دهه پیش و در سال 1333 ; عبداله قدوسی گفت ، شرکت 

شیر پاستوریزه ایران بود که با هدف کمک به بهداشت و تغذیه مردم و توسعه صنعت دامپروري کشور با ظرفیت 45 تن در روز نخستین کارخانه 

تاسیس شد .

21

http://cl.payeshmedia.ir/ShowBultanNewsItem.aspx?newsId=13024808


1399/10/11 - 1399/10/10گزیده اخبار و رویدادها - پگاه

ادامه خبر صفحه قبل 
[ 2 ]

اکو پرشین

1399/10/10
11:13

صنایع شیر ایران تاکید کرد با توجه به اینکه بهترین خدمات در کمترین زمان; قدوسی پس از ارائه اهداف ، ماموریات ها و چشم اندازهاي شرکت 

اکثر بیمه شدگان این شرکت از قشر زحمتکش جامعه هستند ، از سرمد خواست ، بهترین خدمات در کمترین زمان ممکن انجام شود 

صنایع شیر ایران ، ; مهدي مهدوي با تاکید بر ارائه بهترین خدمات سرمد در کمترین زمان ممکن براي تمامی بیمه گذاران مخصوصا شرکت 

ضمن تشریح دستاوردهاي بیمه سرمد و خدمات به روز این شرکت در حوزه بیمه گري گفت : ما در دو سال گذشته مشتریان بزرگی را جذب کرده ایم

صنایع شیر ایران هم با حسن اعتمادي که به مجموعه بیمه سرمد دارند به جمع مشتریان ما پیوستند .   و امروز افتخار می کنیم که مدیران شرکت 

در ادمه کاتب افزود شاید بیمه سرمد ، قدمت بعضی شرکت ها را نداشته باشد ، اما نیروي جوانی که در بیمه سرمد وجود دارد ، براي کار ، انگیزه

بالایی دارند و این وجه تمایز ما با شرکت هاي دیگر و برگ برنده ماست ، ما شرکت جوانی هستیم و با استفاده از همین روحیه جوانی توانسته ایم این

سال ها در بسیاري از بخش ها ، پابه پاي شرکت هاي باسابقه صنعت بیمه حرکت کنیم و در بعضی از بخش ها نیز از آنها جلو بیفتیم . ; رئیس هیات

مدیره سرمد اشاره اي هم به کارنامه موفق سرمد در دو سال گذشته کرد و گفت : هم از لحاظ سودآوري و هم کسب سهم از بازار ، بالاتر از برنامه

استراتژیک شرکت عمل کردیم و امیدواریم امسال 1٫7 درصد از بازار صنعت بیمه را کسب کنیم
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